
Številka: 900-223/2023-7                                                                                                   
V Ljubljani, dne 31. 8. 2023

           

ZAPISNIK

5. redne seje Sveta ČS Rudnik, Mestne občine Ljubljana, ki je bila v SREDO, 30. 8. 2023 ob 17.00  
uri, v ČS Rudnik, Pot k ribniku 20 v Ljubljani.

5. redno sejo Sveta Četrtne skupnosti Rudnik je na podlagi 58. člena Statuta Mestne občine Ljubljana, 
sklicala in vodila predsednica Sveta Katarina Juvanc Šinkovec.

Predsedujoča je pozdravila prisotne in ugotovila, da je od 15-ih članov sveta na seji navzočih 14 članov, 
kar pomeni, da je bil svet sklepčen in je lahko pričel z delom.

NAVZOČI ČLANI SVETA: Boštjan Doljak, Erna Kokalj Jezovšek, Tomaž Vargazon Anton Grošelj,
Katarina Juvanc Šinkovec, Alojz Mlakar, Aliana Moscatello, , Žiga Skvarča, Andreja Vrtačnik Kremžar, 
Maja Rus, Anica Zrnec, Peter Kolenc, mag. Andreja Troppan, Jure Maleš

ODSOTNI ČLANI SVETA: Robert Okorn– opr.

OSTALI  NAVZOČI: Mladen Inđić in Ana Ralović– oba SLS MU MOL

Na glasovanje je predsedujoča dala sledeči PREDLOG DNEVNEGA REDA:

01. Potrditev zapisnika 4. redne seje in 2. izredne seje Sveta ČS Rudnik
02. Plan malih del za leti 2024 in 2025
03. Dan ČS Rudnik in Evropski teden mobilnosti 2023
04. Obravnava anonimnih pobud
05. Poročilo o aktivnostih 
06. Vprašanja, pobude in predlogi članov Sveta ČS Rudnik
07. Razno

Navzočih je bilo 12 članov sveta.
Opredeljenih je bilo 12 članov sveta. 
ZA: 12             PROTI: /
Dnevni red je bil sprejet.

Predsedujoča je pričela s prvo točko dnevnega reda.



AD 1
Potrditev zapisnika 4. redne seje Sveta ČS Rudnik

Člani sveta so predlog zapisnika prejeli s sklicem seje. Predsedujoča je dala v razpravo zapisnik 4. redne 
seje. 

Ker pripomb na zapisnik ni bilo, je predsednica sveta dala na glasovanje PREDLOG SKLEPA ŠT. 1/5:
Zapisnik 4. redne seje Sveta ČS Rudnik se sprejme.

Navzočih je bilo 12 članov sveta.
Opredeljenih je bilo 12 članov sveta. 
ZA: 12 članov    PROTI:/
Sklep št. 1/5 je bil sprejet.

Potrditev zapisnika 2. izredne seje Sveta ČS Rudnik

Člani sveta so predlog zapisnika prejeli s sklicem seje. Predsedujoča je dala v razpravo zapisnik 2. izredne 
seje. 

Ker pripomb na zapisnik ni bilo, je predsednica sveta dala na glasovanje PREDLOG SKLEPA ŠT. 2/5:
Zapisnik 2. izredne seje Sveta ČS Rudnik se sprejme.

Navzočih je bilo 12 članov sveta.
Opredeljenih je bilo 12 članov sveta. 
ZA: 12 članov    PROTI:/
Sklep št. 2/5 je bil sprejet.

AD 2
Plan malih del za leti 2024 in 2025

Predsedujoča je prisotne seznanila s prejetimi in podanimi predlogi Plana malih del za leti 2024 in 2025
na pristojen Oddelek MOL. Sredstva proračuna za četrtne skupnosti so povečana v višini 50.000 eur , s 
tem se povišajo sredstva za Plan malih del (20% proračuna). Vsaj 6.633,00 eur se mora nameniti za Plan 
malih del za vsako leto.
Predlogi:

• strojna in ročna košnja trave na ravnini ter čiščenje pokošene površine na površinah, ki jih glede 
na potrebe predlaga ČS Rudnik (cca. 3377m2 - 4x letno)

• obrezovanje grmovnic, čiščenje in odvoz (invazivne rastline) na površinah, ki jih glede na 
potrebe predloga ČS Rudnik (cca. 300m2 - 4x letno)

• Parkovna klop POT z montažo (3 kom)
• koš KOŠKO z zaščito proti pticam  z montažo (4 kos) in praznjenje (10x na lokacijo)
• Miza za namizni tenis ( 2 kom)
• Enostavno plezalo (1 kom)
• Stojalo za servis koles (z orodji)



Po razpravi je predsednica sveta dala na glasovanje PREDLOG SKLEPA ŠT. 3/5:
Svet ČS Rudnik se je seznanil s povišanjem sredstev in potrjuje predloge Plana malih del 
za leti 2024 in 2025. Dokončen Plan bo sprejet po potrditvi izvedbe iz strani pristojnega 
Oddelka Mestne občine Ljubljana.
Svet ČS Rudnik namenja 6.700 EUR za plan malih del v letu 2024 in Svet ČS Rudnik 
namenja 6.700 EUR za plan malih del v letu 2025.

Navzočih je bilo 12 članov sveta.
Opredeljenih je bilo 12 članov sveta.
ZA: 12 članov PROTI:/
Sklep št. 3/5 je bil sprejet.

AD 3
Dan ČS Rudnik in Evropski teden mobilnosti 2023

Seji se je pridružila članica sveta mag. Andreja Troppan.

Predsedujoča je prisotne seznanila z naslednjimi informacijami:

DAN ČS RUDNIK 2023

• bo v soboto 23.9.2023 na travnati površini pred športno dvorano Krim
• v primeru slabega vremena bo prireditev odpadla
• Sklicana bo izredna seja (od 11h do 16h) zaželeno je, da imajo vsi člani sveta oblečene zelene 

majice)
• V sodelovanju z Osnovno šolo oskarja Kovačiča- Oskarjev pohod in Športni dan na Krimu
• Letos postavitev stojnic
• Dejavnost društev bo od 10.30 ure dalje
• Kot vsako leto se bo društvom za sodelovanje na prireditvi namenilo nekaj denarnih sredstev
• Organizacijo dogodka na terenu (prijavo prireditve in vse povezano s tem) prevzema ZŠD Krim
• Za požarno varovanje, ozvočenje, varovanje in zdravstveno oskrbo na dogodku je že 

dogovorjeno
• Za obiskovalce bodo brezplačne palačinke (ZOK)
• Za gostinsko ponudbo se dogovarjamo
• Sprejemamo dodatne pobude za sodelujoče in program
• Prošnja vsem, da se preveri lokacije možnosti oglaševanja.

ETM 2023

Prejeti je bil poziv Župana za sodelovanje na Evropskem tednu mobilnosti 2023, ki bo potekal med 16. 
in 22. septembrom 2023 pod sloganom; » Trajnostno povezani« ter z osrednjo temo »Var(č)ne poti«.
V ČS Rudnik bodo potekale naslednje aktivnosti:

- ŠD Golovec Trails -  Gorsko kolesarska tura po Golovec trails dne 21.9. 2023 s pričetkom ob 
17.00 uri izpred Urban Ring Ljubljana in brezplačni pregled in osnovni servis koles na isti 
lokaciji med 17.00 in 19.30.

- TD Barje - Sprehod po barjanskem travniku in predstavitev posebnosti rastlinstva in živalstva 
na njem, četrtek, 21.9.2023 ob 11.00 uri, pri Kozlerjevi gošči na Barju,

- DCA Rudnik - Kolesarski izlet od DCA do DCA, dne 21.9. 2023, ob 8.30 iz zbirnega mesta pred 
DCA Rudnik, Pot k ribniku 3a, Ljubljana.



MESEC ČS RUDNIK 2023

Mesec ČS Rudnik bo potekal od 11. septembra do 15. oktobra 2023. V tem obdobju imajo društva prav 
tako možnost predstavitve svojih aktivnosti. Vse aktivnosti bodo objavljene na spletni strani Rudniška 
četrtinka – novice iz četrtne skupnosti.

Seji se je pridružila članica sveta Maja Rus.

AD 4
Obravnava anonimnih pobud

Predsedujoča je pojasnila, da Svet Četrtne skupnosti Rudnik Mestne občine Ljubljana prejema vedno več 
anonimnih pobud. Vseh pobud se ne more preveriti in ni dovolj informacij za ukrepanje, na drugi strani 
pa sogovorniki niso podpisani in največkrat pišejo iz elektronskih naslovov, ki so narejeni le za to 
priložnost. Ker anonimne pobude meščani vedno lahko oddajo na prek portala Pobud meščanov, v ČS pa 
si želimo pristnega kontakta, saj pri nadaljnjem ukrepanju nikoli ne izpostavljamo pobudnikov, razen, da 
sami to želijo. 

Prejeti pobudi za postavitev cestno prometnega ogledala in kurjenje po vrtovih bosta izjemoma poslani 
na pristojne Oddelke.

Po razpravi je predsednica sveta dala na glasovanje PREDLOG SKLEPA ŠT. 4/5:
Svet Četrtne skupnosti Rudnik Mestne občine Ljubljana prejema vedno več anonimnih pobud. 
Anonimnim pobudnikom se sporoči, da Četrtna skupnost Rudnik ne obravnava anonimnih pobud 
in prijav, saj vsak anonimno pobudo lahko posameznik poda prek portala Pobude meščanov.   

Navzočih je bilo 14 članov sveta.
Opredeljenih je bilo 14 članov sveta.
ZA: 14 članov PROTI:/
Sklep št. 4/5 je bil sprejet.

AD 5
Poročilo o aktivnostih

• Črna vas – prenova ceste poplavno ogroža 
Prejeta je bila pobuda za rešitev problematike poplavne ogroženosti prebivalcev južnega dela, saj način 
izvedbe rekonstrukcije ceste Črna vas pri tem dodatno ogroža. Stanovalci menijo, da pretočni kanali pod 
cesto niso ustrezno urejeni in ni pretoka na severni strani. Za preprečevanje ogroženosti je nujno redno 
čiščenje barjanskih kanalov.

Po razpravi je predsednica sveta dala na glasovanje PREDLOG SKLEPA ŠT. 5/5:
Svet Četrtne skupnosti Rudnik Mestne občine Ljubljana se je seznanil s pobudo ob prenovi ceste v 
Črni vasi, ki poplavno ogroža prebivalce južnega dela.
Pobudo podpira in jo predaja v reševanje pristojnemu Oddelku za gospodarske dejavnosti in 
promet MU MOL, ki naj jo urgentno obravnava. 

Navzočih je bilo 14 članov sveta.
Opredeljenih je bilo 14 članov sveta.
ZA: 14 članov PROTI:/
Sklep št. 5/5 je bil sprejet.



• Poplavljanje spodnje ležečih hiš Gornji Rudnik
Prejet je bil zapisnik sestanka krajanov Gornji Rudnik I, II, III, IV, z dne 12.7.2023 za rešitev problematike 
ponavljajočega poplavljanje spodnje ležečih hiš na Gornjem Rudniku. Opisano je , da so problem 
meteorne vode, ki pritečejo s pobočja Golovca. Zaradi nestrokovne izvedbe, se pri vsakem malo večjem 
deževju razlivajo in poplavijo spodnje ležeče hiše. Problematiko so si na terenu ogledali tudi predstavniki 
četrtne skupnosti. 

Po razpravi je predsednica sveta dala na glasovanje PREDLOG SKLEPA ŠT. 6/5:
Svet Četrtne skupnosti Rudnik Mestne občine Ljubljana se je seznanil s problematiko poplavljanja 
na Gornjem Rudniku I, II, III in IV. Reševanje problematike Svet Četrtne skupnosti Rudnik 
podpira. Pristojni Oddelek za gospodarske dejavnosti in promet MU MOL prosi za takojšnje 
ukrepanje pri sanaciji. 

Navzočih je bilo 14 članov sveta.
Opredeljenih je bilo 14 članov sveta.
ZA: 14 članov PROTI:/
Sklep št. 6/5 je bil sprejet.

• Nedavne poplave – Andričeva ulica
Nedavne poplave so se zgodile na Andričevi ulici, Soussenski in Šercerjevi ulici. Ob obilnejših padavinah 
prihaja do poplavljanja in nezmožnosti odvajanja meteorne kanalizacije. Stanovalci ugotavljajo, da je 
nivo vode in obseg poplavljenih površin vedno višji in večji. Za boljše odvajanje meteorne vode, bi bilo 
potrebno poglabljanje in čiščenje potoka Galjevec.

Po razpravi je predsednica sveta dala na glasovanje PREDLOG SKLEPA ŠT. 7/5:
Svet Četrtne skupnosti Rudnik Mestne občine Ljubljana se je seznanil s pobudo poplavljanja ob 
slabem odvajanju meteorne vode na Andričevi ulici ter delno na Soussenski in Šercerjevi ulici. 
Zaradi rešitve splošne poplavne ogroženosti apeliramo na pristojni Oddelek za gospodarske 
dejavnosti in promet MU MOL, da preveri vzrok slabega odvodnjavanja meteornih voda ter uredi 
takojšnje čiščenje struge celotnega potoka Galjevec in nadaljnje redno vzdrževanje  celotne struge 
potoka .  
Pobudo pošiljamo v vednost Oddelku za zaščito in reševanje MU MOL.

Navzočih je bilo 14 članov sveta.
Opredeljenih je bilo 14 članov sveta.
ZA: 14 članov PROTI:/
Sklep št. 7/5 je bil sprejet.

Po razpravi je predsednica sveta dala na glasovanje PREDLOG SKLEPA ŠT. 8/5:
Svet Četrtne skupnosti Rudnik je na 5. redni seji, dne 30. 8. 2023, obravnaval pobudo pristojnosti čiščenja 
jarkov in vodotokov v ČS Rudnik ter sprejel 

Svet Četrtne skupnosti Rudnik Mestne občine Ljubljana je zaskrbljen  z zatečenim stanjem čiščenja 
jarkov in vodotokov v Četrtni skupnosti. Zaproša pristojne za informacije v čigavi pristojnosti je 
redno vzdrževanje in čiščenje jarkov in vodotokov v Četrtni skupnosti Rudnik.

Navzočih je bilo 14 članov sveta.
Opredeljenih je bilo 14 članov sveta.
ZA: 14 članov PROTI:/
Sklep št. 8/5 je bil sprejet.



Predsedujoča je prisotne seznanila z naslednjimi informacijami:

• Četrtek, 22. 6. 2023, potekalo tekmovanje četrtnih skupnosti v velikih kanujih 2023 – doseženo
2. mesto,

• Objavljen je Koledar z dogodki na spletni strani Rudniška četrtinka,
• Sreda,14.6.2023 članica sveta Andreja Vrtačnik Kremžar z Oddelkom za varstvo okolja MU 

MOL ga. Branka Trčak opravila ogled parcele travnika za nadaljnjo ureditev medovitih rastlin,
• Sreda, 23.8.2023 – udeležba na otvoritvi interpretacijske poti-  Pot med jelšami,
• Sreda, 30.8.2023 opravljen terenski ogled lokacije problematike poplavljanja Gornji Rudnik,
• Sobota, 9.9.2023 ČS prejela dopis za sodelovanje na Ljubljanskem festivalu športa,
• Oddaja pobud za spremembe in dopolnitve OPN MOL ID od 18. septembra 2023 do 5. novembra 

2023 na e-naslov: urbanizem@ljubljana.si,
• Posredovani so bili trije predlogi trajnostnih ukrepov: lokacije za pitnike, postavitev stojal za 

kolesa in zasaditev sadnega drevja

AD6

Vprašanja, pobude in predlogi članov Sveta ČS Rudnik

Člana sveta, ga. Aliana Moscatello in g. Anton Grošelj sta po e-pošti poslala pobudo za Povečanje 
investicijskih sredstev v četrtni skupnosti Rudnik.
Svet ČS Rudnik se je dogovoril, da bo pobudo obravnaval na naslednji redni seji sveta.

S strani članov sveta so bile izpostavljene naslednje pobude:
- Saniranje udarnih jam na Lahovi poti
- Zaznan hrup iz cerkve Salezijanski zavod

Člani sveta so se dogovorili, da bodo pobude za ureditev poslane na pristojne institucije.

Članica sveta ga. Anica Zrnec je podala odstopno izjavo iz sveta ČS Rudnik. Predsednica Sveta se je 
zahvalila za sodelovanje.
Odstopna izjava bo v skladu s predpisi poslana na Volilno komisijo za imenovanje nadomestnega člana 
sveta.

A7
Razno

Predsedujoča je ugotovila, da je dnevni red izčrpan in je sejo zaključila ob 19.00 uri. 

Zapisala:
Ana Ralović

       Predsednica Sveta ČS Rudnik
           Mestne občine Ljubljana
          Katarina Juvanc Šinkovec
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